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Z A P I S N I K 

 

3. redne seje Občinskega sveta Občine Destrnik, ki je bila v sredo, dne 13. 2. 2019 ob 17.00 uri 

v prostorih Občine Destrnik, Janežovski Vrh 42 (sejna soba). 

 

Prisotni: Doroteja Muršec, Mitja Zelenko, Marjan Lozinšek, Matej Sužnik, Branko Horvat, 

Anton Žampa, Andrej Zelenik, Robert Simonič, Branko Goričan , Elizabeta Fras, Marjan 

Lovrec 

Opravičeno odstotni: / 

Neopravičeno odsotni: / 

Ostali prisotni: Franc Pukšič - župan, Sonja Mahorič in Nina Lozinšek – občinska uprava, 

Mojca Zemljarič-Tednik, Matej Regent in snemalec - BK TV, Branko Matjaž, Monika 

Hameršak 

 

Sejo je sklical in vodil Franc Pukšič, župan Občine Destrnik, ki je uvodoma pozdravil prisotne 

na seji in ugotovil, da je prisotnih 11 svetnikov. Župan ugotovi, da je Občinski svet Občine 

Destrnik (v nadaljevanju: občinski svet) sklepčen, zato je lahko občinski svet nadaljeval z 

delom in veljavno sprejemal odločitve. 

 

Župan obvesti člane občinskega sveta, da se bo glasovanje na današnji seji vršilo z dvigom rok. 

 

Ad. 1.  Pregled in sprejem zapisnika 1. redne seje OS 

Župan odpre razpravo. Ker ni bilo pripomb poda predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se     SKLEP ŠT. 1 

Občinski svet Občine Destrnik sprejme predlog zapisnika 2. redne seje Občinskega sveta z dne 

28. 1. 2019, v predlagani vsebini.   

Sklep sprejet: 11 za, 0 proti 

 

Ad. 2. Obravnava in sprejem dnevnega reda 

Župan  je predstavil dnevni red, ki je bil posredovan skupaj z vabilom na sejo in predlaga, da 

se le-ta razširi z novo točko 14. Seznanitev z revizijskimi poročili 

 



Župan poda na glasovanje razširjen predlog dnevnega reda: 

 

PREDLOG DNEVNEGA REDA: 

1. Pregled in sprejem zapisnika 2. redne seje OS 

2. Obravnava in sprejem dnevnega reda 

3. Predlog Proračuna Občine Destrnik za leto 2019 – druga obravnava 

4. Predlog Proračuna Občine Destrnik za leto 2020 – druga obravnava 

5. Predlog Sklepa o višini ekonomske cene v Vrtcu Destrnik pri OŠ Destrnik-Trnovska 

vas 

6. Predlog Sklepa o oblikovanju dodatnega oddelka I. starostnega obdobja v Vrtcu 

Destrnik pri OŠ Destrnik-Trnovska vas 

7. Letni program organizacij in društev na področju humanitarnih in ostalih dejavnosti za 

leto 2019  

8. Letni program športa Občine Destrnik za leto 2019 

9. Letni program kulture Občine Destrnik za leto 2019 

10. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 

Zdravstveni dom Ptuj – prva obravnava 

11. Predlog Soglasja k spremembam in dopolnitvah Statuta Zdravstveni dom Ptuj 

12. Pobude in vprašanja 

13. Razno 

14. Seznanitev z revizijskimi poročili 

 

Sprejme se     SKLEP ŠT. 2 

 

Občinski svet Občine Destrnik razširi predlagani dnevni red s točko »14. Seznanitev z 

revizijskimi poročili« in potrjuje dnevni red v predlagani vsebini z razširitvijo.  

Sklep sprejet: 11 za, 0 proti 

 

Ad. 3. Predlog Proračuna Občine Destrnik za leto 2019 – druga obravnava 

Župan poda obrazložitev glede opravljenih prerazporeditev, ki so bile narejene na podlagi 

predlogov odborov ter predstavi na katerih proračunskih postavkah se sredstva zmanjšajo 

oziroma na katerih povečajo. Župan nato pove, da je prišel en amandma, in sicer ga je podal 

svetnik Branko Horvat ter ga prebere. Župan nato predlagatelja amandmaja pozove na 

izjasnitev ali pri njem vztraja ali ga umika, g. Horvat pove, da pri njem vztraja. 

Župan poda amandma v razpravo. 

Elizabeta Fras: pove, da je tudi sama na odborih opozorila, da bodo imeli Desenci težave z 

likvidnostjo, 6.000 EUR iz proračuna je premalo, prav je da se denar po proračunu poišče, našla 

bi se sredstva na postavkah za Občana, računalnikih, rezervi… Pove še, da se ji 500 EUR zdi 

žaljivo tudi za njih svetnike in izjavi, da se njena današnja sejnina naj nakaže Desencem. 

Župan ji odgovori, da so računalniki stari, rezerva je namenjena elementarnih nesrečam, iz 

LAS-a pa sredstev ne smemo porabiti, ker je potrebno zagotavljati lastni delež, nadalje še pove, 

da bo Občan izšel v začetku marca. 

Branko Horvat: pove, da so stroški SOU SP skočili iz 39 tisoč na 63 tisoč, da je nabavo 

računalnikov potrebno racionalizirat, da so v proračunu že zagotovljena sredstva za obrtno cono 



Janežovski Vrh in apelira na župana, da bo ta sredstva opravičil, nadalje pove, da je za 

prostorsko načrtovanje predvidenih 22 tisočakov, da so se prav tako povečala sredstva za šolske 

prevoze.  

Matej Sužnik: pove, da skačemo iz poslovnih con in prisotne pozove, da se doreče katero bodo 

peljali naprej, nadalje pove, da če gasilsko društvo nima ustreznega vozila nima smisla, da 

obstajajo, opozori še na dejstvo, da so člani društva občani. Pove še, da so se plače povišale za 

31% in vpraša kaj je doprinos teh zaposlenih ter pove še, da smo režijski obrat hoteli najprej 

ukiniti zdaj pa je prišlo do takega povečanja plač. 

Župan odgovori, da se boji, da nobena obrtna cona ne bo šla skozi sofinanciranje, pove še, da 

je bil sklican sestanek obrtnikov za OC Drstelja in je prišla samo ena prijava za 2000 m2, s tem 

pa ne zagotavljamo kriterija 70% zasedenosti in 12 delovnih mest ter bi zato morali sredstva 

vračati zato se tej investiciji odrekamo. Za OC janežovski vrh mamo izražen interes za 30.000 

m2, najprej je potrebno spremeniti OPN in potem zgraditi infrastrukturo. Nadalje pove, da je 

bila predsednica PGD Desenci pri njem in je na njo apeliral naj prinese neko rešitev in bomo 

pomagali. Za režijski obrat je zaposlitev sicer planirana, kako bo z realizacijo le-te pa bomo 

videli sproti. Pove še, da bosta preko SOU SP zaposleni dve uslužbenki in da bo občina 50% 

njunih stroškov dobila povrnjenih naslednje leto.  

Anton Žampa: pove, da so ljudje izvolili svetnike, da delajo v dobro vseh občanov in da gasilsko 

vozilo ni namenjeno samo vodstvu gasilskega društva in da ni pravično, saj se s tem kaznujejo 

ljudje, odgovornost pa je na svetnikih. Nadalje še pove, da gasilsko društvo deluje že 90 let in 

da svetniki niso poklicani za to, da društvu onemogočijo operativno delovanje.  

Župan po razpravi poda amandma na glasovanje. 

Amandma Branka Horvata ni sprejet: 5 za, 6 proti 

Župan po razpravi poda predlog  odloka na glasovanje. 

Sprejme se     SKLEP ŠT. 3 

Občinski svet Občine Destrnik sprejme sklep, da se potrdi usklajen proračun Občine Destrnik 

za leto 2019 in s tem se potrdi Odlok o proračunu Občine Destrnik za leto 2019 v predlagani 

vsebini. 

Sklep sprejet: 6 za, 3 proti 

Sprejme se     SKLEP ŠT. 4 

 

Občinski svet Občine Destrnik sprejme Načrt ravnanja s stvarnim premoženjem Občine 

Destrnik za leto 2019 v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 7 za, 2 proti 

 

Ad. 4. Predlog Proračuna Občine Destrnik za leto 2020 – druga obravnava 

Župan poda obrazložitev predloga proračuna za leto 2020. 



Župan odpre razpravo. 

Branko Horvat: pove, da so zanj v tem proračunu najbolj moteča sredstva za ustanovitev 

javnega podjetja, nadalje pove o izkušnjah z javnim podjetjem v preteklosti - za delovanje sta 

bila potrebna direktor in računovodja, na tak način se lahko zaobide javno naročanje, niso bile 

pridobljene garancije, denar se je preko javnega podjetja posojal zasebnikom, poslovalo se je 

netransparentno. Nadalje pove, da če bi bila ustanovitev javnega podjetja smiselna, bi ga imela 

tudi katera druga občina pa ga razen Kidričevega nima nobena, saj le-to ni ekonomično za tako 

male občine.  

Elizabeta Fras: pove, da je že na prejšnji seji opozorila na relacijo režijski obrat – javno podjetje, 

treba se je odločiti za tisto opcijo, ki bo za občane najboljša. Nadalje pove, da sočustvuje z 

gasilci in zato ni podprla proračuna za leto 2019 in tudi tega za leto 2020 ne bo.  

Branko Goričan: pove, da se boji kaj bo na izredni seji izglasovano glede poravnave z 

Emeršičem, saj če poravnavo potrdijo, potem v letu 2020 nimajo kaj delati. Pove še, da bi se 

tudi glede gasilskega vozila zagotovo dalo kaj narediti ter opozori, da bo Ptuj delal kanalizacijo 

mi pa ne bomo imeli sredstev za priključitev. Nadalje izrazi, da bi bilo potrebno proračun za 

leto 2020 še enkrat prespati, se odpove sejnini v korist PGD Desenci in prisotne svetnike 

opomni, da so bili voljeni s strani ljudi in da naj razmišljajo s svojo glavo.  

Matej Sužnik: pove, da sicer neka praksa je, da se lahko sprejme tudi dvoletni proračun ampak 

da je dejstvo, da gre v tem primeru za fiktivni proračun, ker je le-ta vezan na cel kup 

spremenljivk ter zaključi z navedbo, da če je edini argument za sprejem proračuna ta, da ne bo 

začasnega financiranja v letu 2020, potem ne vidi poante v sprejemu dvoletnega proračuna. 

Robert Simonič: pove, da so glede gasilskega avta bile v reviziji odkrite nepravilnosti in naj se 

naredi tako kot to predpisuje zakon in da so današnje odpovedi sejnini otročje. 

Elizabeta Fras – replika: pove, da je žaljenje nje in Goričana zato, ker sta se odpovedala sejnini 

žalitev in da je ob tem brez besed.  

Robert Simonič - replika: ji odgovori, da je bila svetnica že v prejšnjem mandatu in da bi lani 

raje 40.000 EUR namenili za gasilski avto kot za podrtijo ter da se z gasilskim avtom izsiljuje.  

Matej Sužnik: pove, da vlaganje amandmajev ni izsiljevanje temveč pravica in dolžnost 

svetnikov.  

Branko Horvat: pove, da pogodbe ni pisalo gasilsko društvo in zato niso oni krivi, da ni 

zavarovanj. Za Arnušovo parcelo pa pove, da gre za elitno lokacijo, kupljeno z namenom 

izgradnje doma upokojencev.  

Robert Simonič – replika: vpraša zakaj Arnušovega prejšnje vodstvo ni kupilo za 25.000 EUR 

na javni dražbi. 

Župan odgovori, da gre za elitno lokacijo, ki pa je prejšnje vodstvo ni prijavilo na razpis za 

izgradnjo doma upokojencev in so sredstva za ta namen zato izgubljena. Nadalje pove, da je 



leto 2020 še na neznanih temeljih glede glavarine. Pove, da dvoletni proračun omogoči, da v 

letu 2020 ni začasnega financiranja in da se lažje pridobijo sredstva. 

Župan po razpravi poda predlog  odloka na glasovanje. 

 

 

Sprejme se     SKLEP ŠT. 5 

Občinski svet Občine Destrnik sprejme sklep, da se potrdi usklajen proračun Občine Destrnik 

za leto 2020 in s tem se potrdi Odlok o proračunu Občine Destrnik za leto 2020 v predlagani 

vsebini. 

Sklep sprejet: 6 za, 1 proti 

 

Sprejme se     SKLEP ŠT. 6 

 

Občinski svet Občine Destrnik sprejme Načrt ravnanja s stvarnim premoženjem Občine 

Destrnik za leto 2020 v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 6 za, 1 proti 

 

Ad. 5. Predlog Sklepa o višini ekonomske cene v Vrtcu Destrnik pri OŠ Destrnik-

Trnovska vas  

Obrazložitev poda Elizabeta Fras, predsednica Odbora za šolstvo, kulturo, socialo in društva, 

ki pove, da je na odboru bil prisoten tudi ravnatelj.  

Župan odpre razpravo. 

Branko Horvat: vpraša ali je povišanje cene posledica povišanja plač in materialnih stroškov. 

Elizabeta Fras: mu pojasni, da gre za povišanje na tej podlagi in da je predlagatelj vzel najnižjo 

ceno.  

Matej Sužnik: vpraša ali se bo cena spreminjala. 

Elizabeta Fras: pojasni, da se bo po vpisu v novo šolsko leto videlo ali bo potrebno ceno 

preračunavati ali ne. 

Marjan Lozinšek: pove, da je delal primerjavo s cenami vrtcev po Sloveniji in da je cena na 

Destrniku med višjimi. 

Elizabeta Fras: pove, da je cena izračunana na podlagi normativov. 

Župan predlaga, da se pred naslednjo tako temo naredi primerjava. 

Branko Horvat: pove, da starši v vrtcu Destrnik nimajo časovne omejitve kar predstavlja 

dodatno omejitev za zaposlene. 



Matej Sužnik: vpraša koliko višja bo položnica zaradi povišanja cene. 

Elizabeta Fras: mu odgovori, da je to sicer odvisno od tega v kateri subvencijski razred zapadejo 

starši ampak da bo to v povprečju 20 EUR. 

 

 

Sprejme se     SKLEP ŠT. 7 

 

Občinski svet Občine Destrnik sprejme predlog Sklepa o višini ekonomske cene v Vrtcu 

Destrnik pri OŠ Destrnik-Trnovska vas, v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 11 za, 0 proti 

 

Ad. 6. Predlog Sklepa o oblikovanju dodatnega oddelka I. starostnega obdobja v Vrtcu 

Destrnik pri OŠ Destrnik-Trnovska vas 

Obrazložitev poda Elizabeta Fras, predsednica Odbora za šolstvo, kulturo, socialo in društva.  

Župan odpre razpravo, ker se v razpravo ne prijavi nihče se predlog sklepa poda na glasovanje.  

Sprejme se     SKLEP ŠT. 8 

Občinski svet Občine Destrnik sprejme predlog Sklepa o oblikovanju dodatnega oddelka I. 

starostnega obdobja v Vrtcu Destrnik pri OŠ Destrnik-Trnovska vas, v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 11 za, 0 proti 

Sprejme se     SKLEP ŠT. 9 

Občinski svet Občine Destrnik daje soglasje k sistemizaciji delovnih mest v vrtcu pri OŠ 

Destrnik za šolsko leto 2018/2019, v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 11 za, 0 proti 

Ad. 7. Letni program organizacij in društev na področju humanitarnih in ostalih 

dejavnosti za leto 2019 

Obrazložitev poda Elizabeta Fras, predsednica Odbora za šolstvo, kulturo, socialo in društva.  

Župan odpre razpravo, ker se v razpravo ne prijavi nihče se predlog poda na glasovanje.   

Sprejme se     SKLEP ŠT. 10 

Občinski svet Občine Destrnik sprejme predlog Letnega program organizacij in društev na 

področju humanitarnih in ostalih dejavnosti za leto 2019, v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 11 za, 0 proti 

Ad. 8. Letni program športa Občine Destrnik za leto 2019 

Obrazložitev poda Elizabeta Fras, predsednica Odbora za šolstvo, kulturo, socialo in društva.  

Župan odpre razpravo, ker se v razpravo ne prijavi nihče se predlog poda na glasovanje.   



Sprejme se     SKLEP ŠT. 11 

Občinski svet Občine Destrnik sprejme predlog Letnega program športa Občine Destrnik za 

leto 2019, v predlagani vsebini.  

Sklep sprejet: 11 za, 0 proti 

 

Ad. 9. Letni program kulture Občine Destrnik za leto 2019 

Obrazložitev poda Elizabeta Fras, predsednica Odbora za šolstvo, kulturo, socialo in društva.  

Župan odpre razpravo, ker se v razpravo ne prijavi nihče se predlog poda na glasovanje.   

Sprejme se     SKLEP ŠT. 12 

Občinski svet Občine Destrnik sprejme predlog Letnega program kulture Občine Destrnik za 

leto 2019, v predlagani vsebini.  

Sklep sprejet: 11 za, 0 proti 

 

Ad. 10. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega 

zavoda Zdravstveni dom Ptuj – prva obravnava 

Obrazložitev poda Elizabeta Fras, predsednica Odbora za šolstvo, kulturo, socialo in društva.  

Župan odpre razpravo, ker se v razpravo ne prijavi nihče se predlog odloka poda na glasovanje.   

Sprejme se     SKLEP ŠT. 13 

Občinski svet Občine Destrnik sprejme predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka 

o ustanovitvi javnega zavoda Zdravstveni dom Ptuj – prva obravnava, v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 11 za, 0 proti 

Ad. 11. Predlog Soglasja k spremembam in dopolnitvah Statuta Zdravstveni dom Ptuj 

Obrazložitev poda Elizabeta Fras, predsednica Odbora za šolstvo, kulturo, socialo in društva.  

Župan odpre razpravo, ker se v razpravo ne prijavi nihče se predlog poda na glasovanje.   

Sprejme se     SKLEP ŠT. 14 

Občinski svet Občine Destrnik daje soglasje k spremembam in dopolnitvam Statuta 

Zdravstvenega doma Ptuj, v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 11 za, 0 proti 

Ad. 12. Pobude in vprašanja 

Branko Horvat: pove, da so se pridobila sredstva v višini 1,3 milijona evrov, ki so se namenila 

za obnovo vodovoda, ki gre skozi našo občino. 

 

Župan mu odgovori, da ta projekt z vodovodom nikoli ne bo realiziran, neizkoriščena sredstva 

pa se bodo razdelila tistim občinam, ki bodo imele izdelane programe. Nadalje pove še, da pa 

bo k sanaciji vodovoda absolutno treba pristopiti. 



 

Anton Žampa: poda pripombo glede zimske službe, pri posipavanju se namreč zadnja 3 leta ne 

posipavajo vse ceste, prej je taka praksa bila, žrtve pa so vsi tisti občani, ki na takih odsekih 

živijo, ljudje so nezadovoljni in prikrajšani. V nadaljevanju pa poda še pobudo, da se na VGP 

urgira, da se melioracijski jarek začne čistiti od sifona v Sp. Velovleku navzgor, saj je v neurju 

tu vedno poplavljeno, saj se trasa, ki jo čistijo trenutno, čisti že drugič.  

Elizabeta Fras: pove, da je bilo na balu izpostavljeno, da prireditev spada v Volkmerjev dom 

kulture.  

 

Župan predlaga, da se na to temo izvede razprava v ožjem krogu in se sprejme neka odločitev. 

 

Andrej Zelenik: predlaga, da se predsednica PGD Desenci pride pogovorit z županom glede 

sredstev na lep način. 

 

Matej Sužnik: ponovno poda pobudo, da se pripravi shema kanalizacije iz katere bo razvidno 

kje kanalizacija bo in kje ne. 

 

Branko Horvat: pove, naj se tudi njegova sejnina nakaže v korist PGD Desenci. 

 

Branko Goričan: opozori na težave na regionalni cesti Ptuj – Placar- Janežovci, kjer je omejitev 

70 km/h ter polna črta s prekinitvijo na izvozih, vozniki na tem odseku pa vozijo preko 100 

km/h, po cesti do državnega posestva hodijo otroci, gre za smrtno cesto. 

 

Župan mu odgovori, da edino rešitev predstavlja pločnik in kolesarska steza, za kar se bo tudi 

sam zavzemal na direkciji.  

 

Ad. 13. Razno 

Ni razprave. 

 

Ad. 14. Seznanitev z revizijskimi poročili 

Župan pove, da se bodo pod to točko sprejeli sklepi glede ravnanja v vezi z revizijskimi poročili, 

ki so bili občinskim svetnikom predstavljeni danes pred sejo. 

 

Sprejme se     SKLEP ŠT. 15 

Občinski svet Občine Destrnik se je seznanil z revizijskima poročiloma.   

Sklep sprejet: 11 za, 0 proti 

Sprejme se     SKLEP ŠT. 16 

Zaradi ugotovljenih  nepravilnosti, ki izhajajo iz revizijskih poročil občinski svet odloči, da se 

z rezultati revizije oziroma z ugotovljenimi nepravilnostmi pri poslovanja občine  Destrnik v 

obdobju od  13. 4. 2012 do 14. 12. 2018 seznanijo vsi državni organi, ki so pristojni za  pregon 

kaznivih dejanj in ki nadzirajo pravilnost finančnega poslovanja občine. 

Sklep sprejet: 11 za, 0 proti 



Seja je bila zaključena ob 19.15 uri. 

 

Zapisala: 

Nina Lozinšek          Franc Pukšič, univ. dipl. ing. el., 

       župan Občine Destrnik         


